

《单词百科:astrologers是什么意思?astrologers怎么发音?astrologers的解释和用法》

英语单词astrologers是什么意思?astrologers怎么读?astrologers怎么发音?简答网为您整理了astrologers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



astrologers怎么读

astrologers的读音:[ə s ' tr ɒ l ə d ʒ ə z]

astrologers的意思

1、n.占星家(astrologer的名词复数);

astrologers的双语例句

1、 From ancient times supernatural powers have been attributed by astrologers to certain gemstones.

在古代星卜家认为超自然的力量是由某种宝石造成的。

2、The principles of astrology used today are almost the as those used by the Babylonian astrologers.

近日使用的占星术原理与巴比伦占星师当年所用的几乎完全相同。

3、Astrologers do not misrepresent their sources of information, and make every effort to verify their accuracy.

占星家不歪曲他们的信息来源, 并尽一切努力,以核实其准确性。

4、When engaged in teaching or writing, astrologers present astrological information accurately and with appropriate objectivity.

在教学或写作中, 占星师必须尽可能准确客观的提供占星学知识。

5、In such cases, astrologers clearly separate their views from their astrological interpretations.

在这种情况下, 占星师必须将他们的信仰和占星解读区分开。

6、This was quite a success for the astrologers.

星象学家的话可真应验了。

7、I don't believe that astrologers are able to divine.

我不相信占星家能作预言。

8、At this time some astrologers came and denounced the Jews.

那时,有几个迦勒底人进前来控告犹大人。

9、It is adding the business for sweets manufacturers, priests and astrologers.

这还增强了糖果制造商牧师和占星家的生意。

10、Astrologers do not deceive or withhold appropriate information from ethics bodies.

占星家诚实交往中的道德机构。

11、Astrologers do not accept referral fees.

占星家不接受推荐费.

12、 Good astrologers don't come cheap , but they do provide great value for the money.

好的占星家都要价不菲, 但他们的确让你感到物有所值.

13、 Consulting astrologers are careful to avoid manipulation of their client's feelings and emotions.

咨询占星家都小心地避免操纵其客户的情感.

14、 Astrologers avoid making statements that could cause harm through confusion, misunderstanding or fear.

占星家避免可能导致损害的混淆, 误解或恐惧的情况.

15、 The ancient astrologers felt traveling to foreign countries was a form of education, too.

古代的占星学家认为到国外旅行是一种教育形式, 太.

以上是简答网为您整理的astrologers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/astrologers>